

ROYAL PALM BOULEVARD 東城棕調

North Point 北角

The theme accentuates King's Road as the main road in North Point and is to be realised by plants like Royal Palm (*Roystonea regia*), which has a lofty, symmetrical, majestic appearance.

「東城棕調」以「王棕」配合北角主要交通幹道「英皇道」的名字。王棕有著對稱整齊的外形，樹幹白滑高直，擁有王者的氣派。

TRANQUIL GARDEN 安逸薪園

Chai Wan 柴灣

The theme highlights the tranquillity of Chai Wan Park and aims to extend the atmosphere to the rest of the region. The Chinese theme name reveals the region's history of producing firewood. The plant palette includes trees like Flame Tree (*Delonix regia*), which is commonly found in the region and has brightened the region with its bright red flowers in summer time as well as Ivy Tree (*Schefflera heptaphylla*), which was used for making matches or firewood in the past.

「安逸薪園」反映了柴灣公園的安樂閒適，通過適當的種植，可將綠化效果延伸至周邊社區。建議的樹種包括鳳凰木等在社區常見、並有鮮艷色彩的樹種，為地區帶來生氣。亦建議種植鴨腳木這種昔日用作生火及製造火柴的本地樹種，帶出地名的由來。



ELEGANT BAY 翠榕雅灣

Shau Kei Wan 筲箕灣

The theme projects the lush environment in Lei Yue Mun Park to the rest of Shau Kei Wan. The theme also hints at the region's past as a storm shelter for fishermen. Plants like Big-leaved Fig (*Ficus virens* var. *sublan- ceolata*), which is tough and adaptable to the coastal environment, will be planted to create a pleasant and leisure environment for the residents.

「翠榕雅灣」喻意將鯉魚門公園蒼翠繁茂的環境帶到整個筲箕灣區；也暗喻該區昔日是為漁民提供庇護的避風港灣。選擇例如大葉榕等適合岸邊生長及堅韌的品種，能為居民創造一個優雅的環境。



Eastern District 東區